
 

 
 

 
Zápis z 1. jednání komise pro kulturu a školství 
dne 30.9.2021 v Domku Boženy Němcové v Červeném Kostelci. 
 
 
Přítomní členové: Řezníčková Kukulová Hana DiS, Vondrová Martina, Laštovičková Radka DiS , Ing. Kejzlar Roman, 
Mgr. Jakubíková  Renata, Mgr. Nejmanová Marcela, Šimek Tomáš,  
 
Omluveni: Kollertová Marcela, Mgr. Zakouřil Martin, Mgr. Štěpánová Ludmila, Mgr. Smetana David, Bc. Švanda 
Richard, RNDr. Jiránková Vlastislava, PhDr. Fraňková Marcela, Mgr. Kuřátková Miroslava, Holzäpfelová Jana, 
Hruška Milan 
 
Neomluveni:  
 
Hosté: Mgr. Šolcová Markéta, Regner Jiří, Fabiánová Zdena, Mgr. Vojtěch Kábrt, Ph.D. 
 
Dochází ke změně členů komise- paní Kollertová požádala o zrušení členství a paní Zdena Fabiánová se stává 
novou členkou komise.  
 
 
1) Na úvod paní předsedkyně představila nového ředitele knihovny Břetislava Kafky pana Mgr. Vojtěcha Kábrta 
Ph.D., který informoval o probíhajících inovacích v knihovně např.  sítí, nových webových stránek, otevření 
Zahrady příběhů, pohovořil o vzdělávacích programech jak pro školy, tak pro širokou veřejnost. Informoval o 
spolupráci s místními základními školami. 
Pozval přítomné na sérii přednášek, které se týkají dějin našeho regionu. 
 
2) Domek Boženy Němcové 
Pan Šimek pohovořil o proběhlé rekonstrukci, osvětlení, podlahy, nábytek, provedl přítomné prostory domku a 
nastínil zamýšlené změny interiérů - sjednocení stylu nábytku s historickými souvislostmi ve spolupráci s Muzeem 
Boženy Němcové v České Skalici. Na podzim (říjen) proběhne schůzka, ohledně konečného rozhodnutí podoby 
kontroverzních mořských pan nad pultem ve zrenovovaném kupeckém krámku v Domku Boženy Němcové.  
 
3) Ples města  
Dále informoval o připravovaném Plesu města, který je naplánován na 22.1. 2022 Je třeba se zamyslet nad 
nominací osobnosti, navrhl ocenit pana Otto Hepnara a natočit s ním medailonek. 
 
4) Kultura 
Pan Šimek sdělil, že MKS zatím nepřipravuje na příští sezónu 2022 divadelní, hudební a dětské divadelní 
předplatné, z důvodu neodehraných představení z roku 2020 a 2021. Dále informoval, že 22. 10. dojde k otevírání 
obálek se studiemi na revitalizaci Smetanových sadů. 
 
5) Školství 
Pan Regner informoval o stavu středoškolského školství v Červeném Kostelci a snahu o jeho zachování.  
Paní Nejmanová Marcela doporučila odebírání obědů do  Dětské skupiny Vlnka ze školských stravovacích zařízení  
( MŠ nebo ZŠ), navrhla postup řešení situace v MŠ Větrník. Vzhledem k tomu, že komise je jak kulturní, tak 
školská, požádala o zařazení řešení  otázek do programu komise v oblasti školství. 
 
Termín další schůzky bude v pátek 5.11. 2021 v 16.00, místo upřesníme v pozvánce. 
 
 
Zapsala:  Vondrová Martina 
 
Dne: 4.10.2021 
 
Ověřil: Hana Řezníčková Kukulová 



 

 
 

 
 
 
 
 
 
Příloha: Evidence úkolů a doporučení 
 
 
Doporučení radě: 
 
 
 
Úkoly pro členy komise: nominovat osobnost na Ples města 
 

 
 
 
 
 
 
 
              
       Hana Řezníčková Kukulová DiS. , v.r. 
          předseda 


